
Z A P I S N I K  

sa 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 05.12.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tea Kolčić, gđa. Paula Jozipović, g. Ilija 

Ravlić, g. Tomislav Mayer Kralj, g. Ivica Gavran, gđa. Ivana Jakovljević, g. Velimir Krznar, g. 

Ivica Legin, g. Željko Vojković. 

Izočni: gđa. Ruža Miletić, gđa. Violeta Molnar. 

 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

g. Anto Šibenik, voditelj Odsjeka za prostorno planiranje i komunalne                        

   djelatnosti  

                         gđa. Mirjana Kirin, tajnica Zajednice sportskih udruga općine Rugvica 

                         g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 

   g. Borivoj Zimonja, glavni urednik Zabavnog radija 

 

Zapisničarka: Ana Baštijanović 

 

Prije početka sjednice g. Emil Majstrović u ime udruge Crne Mambe uručuje nagradu načelniku 

g. Mati Čičku za izniman doprinos u inicijativi i izgradnji spomenika 2. Gardijskoj brigade u 

Trsteniku Nartskom. 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 11, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže dopunu dnevnog reda na način da se doda nova točka pod nazivom 

“Zaključak o organizaciji manifestacije “Snježna bajka u Rugvici” povodom božićnih 

blagdana” za koju predlaže da to bude točka broj „23.“. Vijećnici se slažu s prijedlogom, te se 

nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća održane 30.10.2024. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Izvješće Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica, za vremenski period od 

01.01.2023. do 31.12.2023.god., 

4. V. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. 

i 2026. god., 

a) III. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2024. god., 

b) II. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu 

c) I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2024. god., 

5. Proračun Općine Rugvica za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027., godinu, 

a) Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2025. godinu, 

b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025.godinu, 

c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025. godinu, 

d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2025. godini, 

e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2025. godini, 

f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2025. godini, 

g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu  Republike Hrvatske  za Općinu Rugvica u 2025. godini, 



6. Odluka o III. izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju radne zone „Rugvica-sjever“, 

7. Zaključak o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2025. godini, 

8. Zaključak o novčanoj pomoći studentima u 2025. godini,  

9. Odluka o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s   

prebivalištem na području Općine Rugvica u 2025. godini, 

10. Zaključak o isplati novčane paušalne naknade za podmirivanje troškova pomoćnika u 

nastavi u Osnovnoj školi Rugvica, 

11. Odluka o izmjeni Odluke o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola 

i studente 

12. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente, 

13. Zaključak o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola i visokoškolskih ustanova koji 

istovremeno pohađaju i nastavu osnovnoškolskog  i srednjoškolskog glazbenog 

obrazovanja, 

14. Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka  

i općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača u 2025. god. 

15. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 963, k.o. 

Okunšćak, površine 1712 m2, 

16. Odluka o pristupanju Općine Rugvica Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 

(eng. Covenant of Mayors-Europe), 

17. Zaključak o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne 

naknade, korisnicima nacionalne naknade za starije osove i korisnicima osobne 

invalidnine u 2024. god., 

18. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Rugvica u 2024. godini, 

19. Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Rugvica za 2025. godinu, 

20. Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje 

Općine Rugvica za 2025. godinu, 

21. Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2025. godinu, 

22. Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Rugvica u 2025.godini, 

23. Zaključak o organizaciji manifestacije “Snježna bajka u Rugvici” povodom božićnih 

blagdana. 

 

Ad. 1. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa sa 28. sjednice Općinskog vijeća održane 30.10.2024. god., 

 

Ad. 2. 

g. Emil Majstorović predlaže da se spomenik 2. Gardijskoj brigadi osvijetli i da se postave 

jarboli za zastave.  

g. Mato Čičak odgovara kako prihvaća ideju te uz napomenu da je sve vezano za proračunska 

sredstva iznosi ideju o postavljanju velikog natpisa Rugvica na kužni tok ulaza u općinu te da 

se postavi veliki jarbol s ogromnom zastavom.  

g. Ivica Legin postavlja pitanje o cijeni nogostupa po km jer kaže kako je prevelika cijena 

spominjana na prošlom vijeću.  

g. Mato Čičak odgovara kako ga je krivo razumio, da su se iznosi govorili u kunama, a ne u 

eurima. 

g. Željko Vojković postavlja pitanje kako su Udruga umirovljenika i udruga Hrvatski vitezovi 

poslali zahtjev za korištenjem doma u Črncu, međutim da još nisu dobili povratni odgovor.  



g. Mato Čičak odgovara kako je usmeno rečeno predsjedniku da nema zapreke za korištenje 

doma, samo da se korištenje uskladi sa obvezama vatrogasaca. 

g. Željko Vojković pita zašto nitko od predstavnika općine nije bio na otvorenju spomenika 

braniteljima u Dugom Selu.  

g. Mato Čičak odgovara kako nisu bili u mogućnosti iz razloga ranije preuzetih obaveza. 

g. Nenad Jakšić dodaje digresiju kako je bio u četvrtak na izložbi Nijemaca u Hrvatskoj koja se 

održala u dugoselskom KIC-u prilikom koje je g. Tominac rekao da oni izgleda nisu poslali 

pozivnice, ali da se dođe u ponedjeljak na otvaranje. Ističe kako je poziv na otvorenje rečen 

skroz slučajno i neformalno što ga je neugodno iznenadilo. Govori kako je najmanji problem 

pojaviti se negdje ukoliko ostale obveze dozvoljavaju te da se uvijek rado odazivaju na sve. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

gđa. Mirjana Kirin, tajnica Zajednice sportskih udruga općine Rugvica pozdravlja prisutne i 

zahvaljuje na pozivu te ukratko izlaže izvješće. Kaže kako neke članice zajednice nisu baš 

odgovorne kako se očekuje stoga uvijek neki podaci kasne te se u to ime ispričava. Zahvaljuje 

svima na podršci koju sport ima u općini, ističe kako zaista nije bilo problema koji se nije uspio 

riješiti. Zahvaljuje na razumijevanju kojega je bilo uvijek za sve potrebe sporta kroz godinu. 

Kaže kako je izvješće temeljeno na stavkama iz Programa kako bi se znalo za što su i iz koje 

stavke sredstva izdvojena. 

g. Željko Vojković pohvaljuje način izrade Izvješća  kojemu su sredstva prikazana po stavkama. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica, za vremenski period od 

01.01.2023. do 31.12.2023.god.  

 

Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva člana g. Iliju Ravlić ispred Odbora za financije i proračun da u ime 

odbora izvijesti nazočne. 

g. Ilija Ravlić izvještava o održanoj 21. sjednici u prostorijama Općine Rugvica te iznosi 

jednoglasan prijedlog da se donesu ove Izmjene i dopune, sa prijedlogom načelnika da se 

povećaju sredstva za Vodoopskrbu i odvodnju zagrebačke županije.  

g. Mato Čičak ukratko izvještava. Planiraju se rashodi i izdaci u ukupnom iznosu oko 17 mil. € 

što je iznad svakog dosadašnjeg Proračuna. Nisu realizirani rashodi za koje su izvori planirani 

te se sukladno tome planira i smanjenje prihoda.  Projekti se planiraju ponovno u idućoj godini 

poput sportskog centra, ambulante, vatrogasni centar, inkubator, ceste, kulturni centar itd. 

Povećavaju se stavke za Vatrogasne zajednice za digitalizaciju VZO-a, povećaju se sredstva za 

Zajednicu sportskih udruga jedan dio za prijateljsku raspodjelu, a drugi dio za nabavku 

semafora. Povećavaju se neke stavke za koja nisu planirana dostatna sredstva kao što su: tisak 

Dugoselske kronike, sufinanciranje javnog prijevoza srednjoškolaca i studenata, rashodi za 

Sredstva za hrvatske branitelje i invalide Domovinskog rata. Povećavaju se sredstva za Dječji 

vrtić Medvjedići sukladno njihovom financijskom planu za 181 tisuću €, točnije za povećanje 

plaća. Dodaje se nova stavka Uređenje malog Doma u Oborovu – klimatizacija. Dodaje se nova 

stavka Sportske i edukativne radionice na području Općine Rugvica 

g. Željko Vojković se postavlja pitanje koliko je predviđeno za isplatu božićnica 

umirovljenicima. 

g. Nenad Jakšić mu odgovara da su iznosi određeni sukladno planiranim sredstvima u 



proračunu. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

V. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

god. 

a) III. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024. god., 

b) II. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024. godinu 

c) I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2024. god. 
 

Ad. 5. 

g. Nenad Jakšić poziva člana g. Iliju Ravlić ispred Odbora za financije i proračun da u ime 

odbora izvijesti nazočne. 

g. Ilija Ravlić izvještava o održanoj 21. sjednici u prostorijama Općine Rugvica te iznosi 

jednoglasan prijedlog da se usvoji proračun za 2025. godinu. 

g. Mato Čičak govori kako se planiraju rashodi u iznosu oko 41 mil. € te kaže, kako je već u 

rebalansu spomenuto, jedan dio odlazi na sve kapitalne objekte koji imaju građevinsku dozvolu, 

a drugi dio za sve planirane naknade kao što su bile i do sada. Razne socijalne naknade, naknade 

za djecu i obitelj poput naknade za djecu od 2. do 18. godine života, naknada studentima, 

sufinanciranje logopeda, naknade za djecu koja nisu upisana u vrtić, isplate uskrsnice i 

božićnice umirovljenicima, naknada za novorođenčad itd. Nastavlja spominjući dotacije 

udrugama za organiziranje raznih manifestacija na području općine, financiranje rada 

vatrogasne i sportske zajednice, sufinanciranje rada osnovne škole sukladno njihovim 

zahtjevima i sl. Od kapitalnih projekata za 2025. godinu navodi teniski tereni, padel tereni, 

izgradnja doma zdravlja, izgradnja društvenog doma u Jalševcu Nartskom, završetak sportskog 

centra, izgradnja kulturnog centra, izgradnja operativnog vatrogasnog centra, obnova 

veterinarske stanice u Oborovu. Naglašava kako se po pitanju te veterinarske stanice došlo dosta 

daleko te da je trebao ministar osobno doći – ima se ideja i dogovoreno je s veterinarskim 

fakultetom da se cijela postava muzeja postavi u Oborovo jer je to najstarija veterinarska stanica 

u ovom dijelu Europe. Nastavlja s projektima: oprema stare škole u Oborovu, završetak 

prometnice prema KFK, izgradnja prometnice prema RALU-u, uređenje šetnice i cesta uz 

pristanište za čamce, izgradnja biciklističke staze prema IKEA-i (koja je krenula), ulaganje u 

VIOZŽ i ostalo. Ističe velike projekte koji nisu u općinskom Proračun ali su iznimno bitni i 

vezani za općinu: 9,6 mil. € obnova nasipa, 5,3 mil. € + PDV izgradnja kanalizacijske mreže i 

glavnog voda prema Oborovu, dom zdravlja, crkve u Oborovu i Ježevu čekaju sredstva od 

obnove poslije potresa i još dosta toga.  

g. Ivica Legin dostavio je amandman na proračun. 

g. Mato Čičak prolazi kroz predložene stavke kako slijedi. Dodavanje kapitalnog projekta 

Uređenje sportsko-rekreacijske zone Abesinija u vrijednosti 50.000,00 € - odgovara kako je 

započeto rješavanje imovinsko-pravnih odnosa što je temeljno i prvo potrebno riješiti. Postoji 

projekt uređenja Abesinije koji bi se mogao izmijeniti, ali se ne može ništa dok IGM šljunčara 

ne napusti to područje na koje imaju pravo do 2027. godine. Može se uvrstiti u stavku uređenja 

šetnica i parkova. Nastavlja, dodavanje kapitalnog projekta izgradnja rugvičke obilaznice (cesta 

od M-sana do IKEA-e) na što odgovara kako je ta cesta projektirana te ima lokacijsku dozvolu 

u prvom dijelu gdje je građevinska zona i ta cesta se projektira i ta cesta je u proračunu, a njezina 

je vrijednost 26 mil. € samo nije u cijelosti stavljena u proračun već fazno. Nastavlja dalje, 

predlaže se povećanje stavke Novčana pripomoć za poticanje malog poduzetništva početnicima 

na 26.000,00 € gdje bi se svakom novoosnovanom društvu/obrtu na području Općine Rugvica 



dodijelila jednokratna pomoć u iznosu od 1.000,00 €. Načelnik se slaže s prijedlogom samo je 

potrebno postaviti dobre kriterije kako bi se izbjegla iskorištavanja situacije (općina nema stopu 

prireza) već da se sredstva potroše u namijenjenu svrhu. Čita novi prijedlog izgradnja i 

opremanje dječjeg igrališta u Otoku Nartskom u vrijednosti od 85.000,00 €. Postavlja pitanje 

gdje bi ga se smjestilo? 

g. Ivica Legin odgovara kako bi ga se moglo smjestiti u Trsteniku na postojećem zemljištu čiji 

je vlasnik Općina Rugvica, koje se nalazi u Trsteniku iza plastenika 

g. Mato Čičak pita kako bi se napravio pristup tamo? 

g. Ivica Legin odgovara kako ima pristup s druge strane, sa stare ceste.  

g. Željko Vojković kaže kako ne mora biti odmah realizirano samo da se uredi parcela i riješi 

pristupna cesta. 

g. Mato Čičak kaže kako postoji problem s pristupnom cestom te da se radije napravi igralište 

pa se putem uz raspelo može doći. Uvrstit će se nova stavka za igralište u vrijednosti od 

85.000,00 €. Nastavlja na sljedeću točku da se program javnih potreba u sportu poveća za 

20.000,00 €, time da se ukinu sredstva za stranke. Kaže da se stavka povećala na rebalansu za 

35.000,00 €. Nadodaje stavke KUD Tančec obljetnica 40 godina KUD-a u iznosu od 8.000,00 

€, NK Rugvica obljetnica 50 godina kluba 8.000,00 €, proglašenje sportaša zagrebačke županije 

što će biti u Rugvici 20.000,00 €. 

g. Željko Vojković predlaže da se božićnice povećaju sa 70 € na 100 €, a sa 50 € na 70 €. 

g. Nenad Jakšić odgovara kako se mora promijeniti ukupan iznos te se promjene moraju vezati 

i za uskrsnice i za božićnice. Trenutno je na toj stavci predviđeno 54.000,00 €. 

g. Mato Čičak kaže da možemo povećati stavku za 30.000,00 €. 

gđa. Ivana Jakovljević kaže kako općine nema nijedan park koji je prilagođen djeci s 

oštećenjima, invalidnim osobama. Kaže kako je to vrlo mala stavka koja se prilagodi na 

postojeće sprave, misli kako to nije neki veliki novac te da bi se moglo integrirati na već 

postojeće parkove. 

g. Mato Čičak postavlja pitanje znaju li se detalji tih sprava i koliko bi to iznosilo.  

gđa. Ivana Jakovljević odgovara kako je riječ o samo malo većim spravama od običnih, ali 

točan iznos ne zna. 

g. Nenad Jakšić odgovara kako ne bi posebno radio parkove već da bi integrirao te sprave u već 

postojeće parkove. 

g. Mato Čičak prihvaća zahtjev te će se povećati stavka za dječja igrališta. 

g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanje ima li mogućnosti da se stupi u kontakt sa župnikom 

Ivanje Reke koji vodi kapelu u Sopu čije je krovište bilo oštećeno u olujnom nevremenu. Dugo 

se nije ništa ulagalo, ističe kako nije ništa u kritičnom stanju kao što su crkve u Oborovu i 

Ježevu, ali ako bi se moglo nešto tamo napraviti. 

g. Mato Čičak odgovara kako je bio sa župnikom iz Ivanje Reke prije mjesec i nešto dana i 

razgovarali su o tome. Kaže kako u proračunu postoji stavka za te situacije samo je potrebno 

pribaviti ponudu za radove. 

g. Nenad Jakšić sumira da proračun koji je dobiven u pismenom obliku uz amandmane koji su 

prihvaćeni i dodani od strane načelnika daje na glasanje. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Proračun Općine Rugvica za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027., godinu 

a) Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2025. godinu, 

b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025.godinu, 

c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2025. godinu, 

d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2025. godini, 



e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2025. godini, 

f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2025. godini, 

g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu  

Republike Hrvatske za Općinu Rugvica u 2025. godini. 

 

Ad. 6. 

g. Nenad Jakšić poziva načelnika da izvijesti nazočne o ovoj točki. 

g. Mato Čičak ukratko izvještava da se radi o čestici koja se mora uvrstiti u Radnu zonu 

Rugvica-sjever radi proširenja Imunološkog zavoda. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o III. izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju radne zone „Rugvica-sjever“. 

 

Ad. 7. 

g. Nenad Jakšić ukratko navodi kako je odluka tijekom 2024. godine na prijedlog vijećnika g. 

Emila Majstorovića doživjela povećanje tako da je ona za prvo i drugo dijete 670,00 €, a za 

treće i svako slijedeće dijete 930,00 €. Ističe kako je općine Rugvica među vodećima u županiji 

za izdvajanje pomoći raznih namjena. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2025. godini. 

 

Ad. 8. 

g. Nenad Jakšić ukratko kaže kako riječ o odluci koju imaju godinama za redom, riječ je o 

pomoći redovnim i izvanrednim studentima u iznosu od 100 € po semestru.  

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o novčanoj pomoći studentima u 2025. godini. 

 

Ad. 9. 

g. Nenad Jakšić ukratko izvještava o odluci. Kaže kako se radi o 2 sata u tjednu samo te 

naglašava da je općina povećala sufinanciranje logopeda sa 6 na 15 eura. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s prebivalištem na 

području Općine Rugvica u 2025. godini. 

 

Ad. 10. 

g. Nenad Jakšić ukratko izvještava da se radi o pomoći djeci u osnovnoj školi te da se ovom 

mjerom želi potaknuti pomoćnike u nastavi da nastave rad tako što uz će dobiti subvenciju od 

općine uz svoju redovnu plaću. 

g. Ivica Legin pita da li se možda zna je li osiguran dovoljan broj pomoćnika? 



g. Mato Čičak odgovara kako je u našoj općini sve uredu. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o isplati novčane paušalne naknade za podmirivanje troškova pomoćnika u nastavi u Osnovnoj 

školi Rugvica. 

 

Ad. 11. 

g. Nenad Jakšić ukratko izvještava da se radi o Odluci samo za prosinac 2024. godine sukladno 

dogovoru sa tvrtkom Čazmatrans. Čazmatrans je svojevremeno najavilo povećanje cijena, a 

kako ne bi mještani osjetili povećanje naplate karata, općina je povećala svoju subvenciju za 

fiksni dio sa oko 11 tisuća eura na oko 13 tisuća eura. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente. 

 

Ad. 12. 

g. Nenad Jakšić ukratko izvještava da se radi o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike 

srednjih škola i studente za prvih sedam mjeseci 2025. godine.Cilj je da naši srednjoškolci, 

studenti imaju besplatan prijevoz. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente. 

 

Ad. 13. 

g. Nenad Jakšić ukratko izvještava da se radi o svojevrsnoj nagradi za trud i zalaganje učenika 

koji istovremeno pohađaju i glazbeno obrazovanje. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola i visokoškolskih ustanova koji istovremeno 

pohađaju i nastavu osnovnoškolskog  i srednjoškolskog glazbenog obrazovanja. 

 

Ad. 14. 

g. Nenad Jakšić ukratko kaže kako ovaj saziv ulazi u posljednjih pet mjeseci vijeća, stoga su 

ovom odlukom sredstva razdvojena do i poslije izbora. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka  i općinskih 

vijećnika izabranih s liste grupe birača u 2025. god. 

Ad. 15. 

g. Nenad Jakšić ukratko govori kako je riječ o zemljištu u Jalševcu Nartskom pored igrališta te 



poziva načelnika da izvijesti nazočne o ovoj točki. 

g. Mato Čičak kaže kako kupujemo zemljište po procijenjenoj cijeni koje nam je ponudila 

vlasnica. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 963, k.o. Okunšćak, 

površine 1712 m2. 

 

Ad. 16. 

g. Nenad Jakšić ukratko kaže da smo svjedoci klimatskih promjena i svega što je pred nama pa 

se odlukom daje suglasnost da i općina bude dio tog sporazuma s ostalim gradonačelnicima i 

načelnicima. 

g. Mato Čičak detaljnije izlaže kako je Ivanić Grad koji to provodi, ali uključuje Rugvicu, Križ 

i Kloštar. Općina Rugvica je dio tog projekta da dobijemo podlogu za prijavljivanje na zelene 

projekte. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o pristupanju Općine Rugvica Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju (eng. Covenant 

of Mayors-Europe). 

 

Ad. 17. 

g. Nenad Jakšić ukratko kaže kako je povišen cenzus na do 500 € mirovine, tako da oni koji 

imaju mirovine do 300 € imaju pravo na 70 € božićnice, a oni koji imaju od 300 € do 500 € 

imaju pravo na 50 €.  

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade, korisnicima 

nacionalne naknade za starije osobe i korisnicima osobne invalidnine u 2024. god. 

 

Ad. 18. 

g. Nenad Jakšić govori kako je riječ o dokumentu u kojemu je navedeno sve što se radilo u 

2024. godini koja je bila puno mirnija u usporedbi sa 2023. godinom. 

g. Ivica Legin postavlja pitanje ima li napretka u svezi obnove nasipa? 

g. Mato Čičak odgovara kako je 9,6 mil € osigurano, proveden je natječaj i vrlo brzo će se 

krenuti s rekonstrukcijom nasipa od Hrušćice do Oborova, točnije do Nartskih Novaka tamo je 

krtičan nasip, a kasnije će se opravljati neki dijelovi koji nisu hitni. Projekt je riješen po svim 

aspektima samo ga treba provesti. Nadodaje kako civilna zaštita funkcionira odlično i 

zahvaljuje najvećoj operativnoj snazi vatrogascima te je opravdano što se sredstva ulažu u njih. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Općine Rugvica u 2024. godini. 

Ad. 19. 

g. Nenad Jakšić ukratko kaže kako je zadatak osigurati operativnim snagama sve što je potrebno 



za rad. Naglasak je na vatrogascima koji su glavni u ključnim trenucima.  

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Rugvica za 2025. godinu. 

 

Ad. 20. 

g. Nenad Jakšić govori kako je riječ o planskom dokumentu kojeg je izradila stručna tvrtka, a 

kojeg je općina obvezna imati. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Općine Rugvica za 

2025. godinu. 

 

Ad. 21. 

g. Nenad Jakšić kaže kako je riječ o zakonskoj obvezi donošenja toga plana te da je on isti kao 

i prošlih godina. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2025. godinu. 

 

Ad. 22. 

g. Nenad Jakšić kaže da se također radi o uobičajenom planu, ističe kako u 2025. godini općina 

neće imati potrebu za koncesijom budući da imamo već važeće koncesije za one službe koje 

nama trebaju. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Rugvica u 2025.godini. 

 

Ad. 23. 

g. Nenad Jakšić govori kako se radi o manifestaciji koja bi krenula od 6. prosinca i trajala bi do 

6. siječnja. Nositelj uz općinu Rugvica je i Turistička zajednica Posavine i Prigorja, sam projekt 

priprema se nekoliko mjeseci a obuhvaća veliki šator s klizalištem, sanjkalište... Ističe kako je 

riječ o lijepoj manifestaciji. 

g. Željko Vojković moli pojašnjenje za slijedeće: „pružanje ugostiteljskih usluga pica“, misli li 

se riječ „pica“ na pizza ili pića? 

g. Nenad Jakšić odgovara kako je riječ o lapsusu i da se odnosilo na „pića“. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o organizaciji manifestacije “Snježna bajka u Rugvici” povodom božićnih blagdana. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 09,15 sati. 

KLASA: 024-01/24-01/19 

URBROJ: 238-26-24-3 



 

Zapisničarka      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

  

Ana Baštijanović          Nenad Jakšić 


